
ZAPISNIK 17. redne seje
sveta zavoda 2. osnovne iole Slovenska Bistrica

Ponedeljek, 4. 3. 2024, ob 17.00, uiilnica N20

Prisotni ilani: Zoran Ko5ii, Alenka Puinik, Jernej Hren,Spela Korent Urek, Luka Repolusk,

Veronika Freier, lgor Keber, Karin Kos, Marija Majer, Lutka Sraml

Odsotni ilani: Peter Cvahte
Prisotni vabljeni: Marjanca Frange:, UrSka Motaln, Sara Leinik Cveiek, Klavdija Verdev
Odsotni vabljeni: /

Dnevni red:

1. Ugotovitev sklepdnosti in pregled sklepov zadnje seje Sveta zavoda

2. Predstavitev in potrditev dnevnega reda
3. Porotilo o opravljeni inventuri za leto 2023
4. Obravnava Letnega poroiila za leto 2023

- Poslovno poroiilo ravnateljice
- Fina ntno poroailo ratunovodkinje

5. Obravnava:
- Program dela za 2024
- Kadrovski naift za 2024
- Finandni nairt prihodkov in odhodkov po obratunskem natelu - 2024
- Finandni natrt prihodkov in odhodkov po naielu denarnega toka - 2024

6. Posodobitev Vzgojnega natrta zavoda in Pravil Solskega reda, HiSnega reda
7. Delovna uspeinost ravnateljice
8. Pobude in predlogi dlanov Sveta zavoda

K TO.KI 1
Predsednica Sveta zavoda je uvodoma pozdravila vse alane in vabljene. Ugotovljena je bila
sklepdnost Sveta zavoda. Po predstavitvi dnevnega reda, ki je bil soglasno potrjen je
predsednica prebrala sklepe zadnje seje in jih podala v razpravo.

Razprava se je odvila na tematiko enakomerne porazdelitve udencev priseljencev med obe
osnovni5oli. lzraieno je bilo nezadovoljstvo nad odgovorom Obaine Slovenska Bistrica na naie
vpralanje, saj le-ta ne naslavlja vpraSanja. Vsled tega so ilani sveta zavoda ponovno podali
pobudo za kontaktiranje z obaino na omenjeno tematiko in sicer za preureditev iolskih
okoli5ev.
Predsednica je ilane pozvala h glasovanju k predlagani pobudi. Pobuda je bila soglasno

sprejeta.

Predsednica je nato dlane povabila 5e k potrditvi sklepov prejlnjih sej. elani so pretekle sklepe

soglasno potrdili.

SKLEP 1:

tlani Sveta zavoda so izrazili nezadovoljstvo z odgovorom Obaine Slovenska Bistrica, tlede
enakomerne prerazporeditve uiencev priseljencev med obe osnovni 5oli, saj le-ta ne



naslavlja nasega vpraianja. Ponovno so podali pobudo, da se na Obiino Slovenska Bistrica
naslovi proinja za preureditev iolskih okoliSev.

K TO.KI 2:
Predsednica je predstavila dnevni red ter prisotne ilane povabila k potrditvi dnevnega reda z

dvigom rok.
Dnevni red je bil spreiet.

K TO.KI 3:

Svetovalna delavka je predstavila Poroiilo o opravljeni inventuri za leto 2023

K TO.KI 4:

V nadaljevanju je sledila obravnava Letnega porodila za leto 2023

Ravnateljica je bila povabljena k predstavitvi POSLOVNEGA POROe ILA ravnatel.iice, ki ga je tudi
na kratko povzela.

Leto 2023 je potekalo po sprejetem LDN, bilo je vsebinsko bogato, odvijale so se razlitne
skupne dejavnosti, projekti, oblike dela z uienci, delavnice, sredanja, izobraievanja. Vsem se

je zahvalila za sodelovanje, sa.i le, te delujemo skupa.i, zmoremo vet. Poudarila je, da je
povezovanje kljutnega pomena.

Predstavila je Stevilo uiencev po Solskih letih, vizijo 5ole, realizacijo in obisk pouka, uino
uspeinost, tekmovanja in njihove rezultate, izvedene Sole v naravi, doseiki uiencev v razvoju
in ufenju, profesionalno delovanje in uienje strokovnih delavcev ter varno in spodbudno udno
okolje.

Podala je ugotovitve, da je bilo v letu 2023 upravljanje in gospodarjenje s sredstvi ministrstva
in lokalne skupnosti namensko, gospodarno in racionalno. Zavod.je uresniiil vse svoje
zastavljene cilje v skladu z razpoloiljivimi sredstvi.

Podala .ie zahvalo vsem zaposlenim, ufencem, star5em, ilanom Sveta zavoda in lokalni
skupnosti za vso opravljeno delo, doseZke, odzivnost, odgovornost, inovativnost in kritianost.

Zakljuiila je z ieljo, da bi se kakovost s sodelovanjem, zaupanjem in medsebojnim
spoitovanjem, dobro komunikacijo, odprtostjo, nadaljevala tudi v prihodnje. ln da bi z roko v
roki stopali skupaj naproti novim izzivom.

Predsednica je nato prisotne ilane povabila k morebitni razpravi, vpraianjem

Podano je bilo vpraSanje, ali se na Soli zaznava kakSno spletno nasilje in ali se kaj dela na
obve5tanju glede tega?
Ravnateljica je pojasnila, daje raiunalnikar na 5oli glede tega zelo aktiven, pripravlja razna
izobraievanja in delavnice za uience in uaitelje.

Sledila je predstavitev FINANaNEGA POROaILA, ki ga je predstavila radunovodkinja



Po koniani predstavitvi je predsednica prisotne povabila k postavitvi morebitnih vpraianj in

razpravi.
Ker le-teh ni bilo, je predsednica prisotne dlane povabila k potrditvi Letnega poroaila za leto
2023, z dvigom rok. Prisotni dlani Sveta zavoda so Letno poroiilo potrdili.

SKLEP 2:

alani Sveta zavoda so potrdili Letno poroiilo 2. osnovne Sole Slovenska Bistrica zaleto 2023.

K TO.KI 5:

Ravnateljica je bila povabljena k predstavitvi Programa dela in Kadrovskega naarta za leto
2024.

V nadaljevanju je bila raiunovodkin.ja povabljena k predstavitvi Finandnega nadrta

Predsednica je prisotne ilane povabila, da z dvigom rok potrdijo Kadrovski nairt za 2024,
Finanini nairt prihodkov in odhodkov po obratunskem naielu za 2024, Finanani naart
prihodkov in odhodkov po naielu denarnega toka za 2024 ter Program dela za 2024.

Vsi dokumenti so bili soglasno potrjeni.

SKIEP 4:
elani Sveta zavoda so potrdili Kadrovski naktza 2024, Finanini nairt prihodkov in odhodkov
po obraiunskem naielu za 2024, FinanEni nairt prihodkov in odhodkov po naielu denarnega

toka za 2024 ter Protram dela za 2O24.

K TO.KI 5:

Ravnateljica je bila povabljena k predstavitvi posodobljenega Vzgojnega nairta, Pravil Solskega

reda ter Pravil hiinega reda.

VZGOJNI NA.RT:
V Vzgojni nadrt se doda vzgojni ukrep, da se zoper utence za primer prinaianja, uporabe oz.

posedovanja nedovol.lenih in nevarnih predmetov in snovi na obmoije iole in povriin, ki sodi.io

v Solski prostor oz. k vzgojno izobraievalnemu delu, se doloti odvzem nedovoljenih in nevarnih

predmetov in snovi. te udenec takinega predmeta strokovnemu delavcu iole ne izroti sam,

lahko ravnatelj ali od njega pooblaitena oseba z namenom ugotovitve, ali utenec takien
predmet posedu.ie, in njegovega odvzema, opravi pregled osebnih predmetov uienca po

postopku in na natin, ki je doloien s Pravili Solskega reda. Odvzete nedovoljene in nevarne

predmete in snovi starli prevzamejo po predhodnem dogovoru z razrednikom.

HISNI RED:

Zastavljeno je bilo vpra5anje na temo poditniSkega varstva v poletnih poaitnicah. Ravnateljica
je pojasnila, da je razpis s strani obdine ie odprt in podala optimistiani vidik k realizaciji
potitniikega varstva.



Na tem mestu je bilo opozorjeno, da se naj pri pregledu Solskih torb pazi na integriteto otrok
in nai se otrokova integriteta zaiditi.

PRAVILA 50LSTTGN NTOA:

Predstavljen je bil 12. dlen (v Soli ni dovoljeno), totka b pravi: v iolo ni dovoljeno prinaiati in
uporabljati nevarnih predmetov in snovi, kot so prepovedane droge in nevarni predmeti.
Prepovedi veljajo za vse dni in tudi za primere, kq se vzgojno-izobreievalno delo izvaja kot
dnevi dejavnosti, ekskurzije ali Sola v naravi.

lz priloge Seznama kriitev in postopkov ukrepan.ja pa je bil predstavl.jen postopek pregleda

osebnih predmetov.

Predsednica.ie prisotne dlane povabila h glasovanju za spre.,etje posodobl.ienega Vzgojnega
nairta zavoda, Pravil Solskega reda ter pravil Hiinega reda. Dokumenti so bili soglasno sprejeti.

SKLEP 5:
ilani Sveta zavoda so soglasno sprejeli HiSni red, Vzgojni nairt ter Pravila Solskega 2,
osnovne 5ole Slovenska Bistrica.

K TO.KI 7:

Glede delovne uspe5nosti ravnateljice je predsednica pojasnila, da skladno s Pravilnikom o
merilih za ugotavljanje delovne uspesnosti direktorjev s podrotja lolstva, ravnateljica zaradi
negativnega finandnega stanja zavoda, ni upraviiena do izplatila za redno delovno uspeinost,
jo je pa kljub temu potrebno oceniti.

V nadaljevanju je povzela, da se za ugotavljanje delovne uspeinosti direktorjev s podroaja
Solstva, pri oceni delovne uspeinosti ravnatelja ovrednotijo glede na doloiena merila in
kriterijih, kot so: realizacija programa, kakovost izvedbe programa, razvojna naravnanost
zavoda, zagotavljanje materialnih pogojev. Delno.je po navedenih kriterijih, povzela njen trud
oz. aktivnosti v preteklem koledarskem letu.

Predsednica je prisotne tlane prosila, da z dvigom rok sprejmejo predlagan najviSji odstotek
delovne uspeinosti ravnatelja. elani so predlog soglasno potrdili.

SKLEP 6:
Ravnateliica 2, osnovne Sole Slovenska Bistrica, Marjanca Frangei, je upraviiena do
najviijega odstotka delovne uspe5nosti glede na predstavljena merila in kriterije.

Predsednica je ilane seznanila, da se ilanom Sveta zavoda potasi (v mesecu novembru) izteka
mandat, zato bo potrebno razpisati volitve. V sled navedenega je predlagala, da se v mesecu

Ravnateljica je v nadaljevanju na kratko povzela 5e celotno vsebino hiinega reda 5ole, nato je
bila tematika dana v razpravo.

K TOEKI 8:
alani Sveta zavoda so izrazili hiSniku 5ole zahvalo za njegovo poirtvovalno delo na 5oli.



maju oz. juniju 2024 preko korespondendne seje vsem ilanom poilje sklep o razpisu volitev.
Predlog je bil soglasno sprejet.

Na vpraianje, kako bo z vpisom v novem 5olskem letu, je ravnateljica pojasnila, da vpis v 1.

razred 5e ni zakljuten, bosta pa zagotovo 2 oddelka. O konkretnih itevilkah pa je 5e prehitro
govoriti.

Podana.je bila tudi pobuda, da se telovadnica daje v najem tudi med tasom Solskih poditnic.

Seja je bila zakl.juiena ob 18.45.

Zapisala:

Andreja Koren, poslovna sekretarka
Predsed nica Sveta zavoda:
Freier Veronika
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